
 

 

Sensitivity: Internal 

  Referat styremøte 6/2023 Nordstrand JFF, 06.11.2023 
 
Møtet ble arrangert på Teams 
 
Til stede:  
Tania Wåge Leporowski 
Ole Petter Langholm 
Martin Plassen 
Liv Anine Imset 
Monica Marsteintrædet  
Petter Hauger 
Arnfinn Breda (Referent) 
 
 
Fraværende:  
Erlend Kokaas Kasserer 
Geir Åge Smith 
 

 
 

Agenda: 
 
Ny jakthytte. Pris ny utleie 

Avslutte Golfhytta besluttet – rydde. Pris for leie av hytta 4 småvilt og 4 rådyrkort har 
vært kr 40 000,- frem til 1.7.23 
  
Julebord, når og hvor? 
 
 
Annet: 
 
 

 

Ny Jakthytte:  
 
Hytte fra 1946 
Koia har en grei enkel standard. Hytta ligger i Romdal Almmening. 
 
Ligger rett ved et fiske vannet Sorten. Råde Jeger og Fisk har tidligere leid koia. Vi kan overta 
båten som eies av Råde JFF 
 
Eget område for jakt på rådyr. 
Opphold for småvilt jakt under elgjakt fra 7.10 til 13.10 
Mulig å kjøpe 4 kort for hjortejakt 
Hjortejakt har vært delt opp i to perioder 
 
Martin Plassen gikk nøye igjennom avtalen med Romdal Almenning 
Ikke lov med toppjakt, dette er det samme som for Golf hytta. 
  



 

 

Sensitivity: Internal 

Positivt: 
Forhåpentligvis bedre jaktmulighet med tillegg til jakt på hjort. 
Stort terreng rundt hytta 
Observasjon av hjort like ved hytta. 
 
 
Negativt: 
Det er ikke vei helt frem på vinteren. 
Litt lengre kjørevei 
Må parkere på annen vei ved snø 
 
 
Det har ikke vært felt dyr på Golf hytta de siste 7 årene 
Golf hytta ligger tett på en skytebane og et motorsenter. 
 
Det skal ikke være noe kobling mellom utfasing av Golf hytta og deltakelse på Rådyr og Elgjakt i 
Nord-Odal som vil bli videreført. 
 
7 stemmer for å avvikle avtalen om leie av Golfhytta og leie hytta i Romdal Almenning i stedet. 
 
Martin skal gi tilbud på båten, tenker å tilby 5000,- 
 
Leie avtalen med Golfhytta sies dermed opp med virkning fra 01.01.2024 
Tania signerer kontrakt med RASA og oversender denne.  
 
Det mangler 1 madrass på den nye hytta. Martin skal høre med kommunen om de kan 
oppgradere det som mangler. Koie ansvarlig tilbød seg å oppgradere kjøkkenet. 
 
Avtale flytte dugnad i november. 
Martin organiserer flytte dugnad. 
 
 
 
Julebord 
Det blir julebord hos Tania i Vækerøveien 131 på Røa, Torsdag 14 desember kl 18.00 
 
Aversjon  
Monica har sendt en mail angående leie av sau til aversjon.  
Dagens utleier av sau ønsker å endre avtalen tilsvarende for Solemskogen 
Hun ønsker betalt pr utsted bevis på 110,-  
Hvis hun kan ordre plass, pass, osv er dette en grei ordning. 
I dag har vi masse merarbeid forbundet med leie av mark og pass av sauer på sommeren. 
Monica kontakter saueeier og legger frem våre to alternativer:  

1. Fortsette som tidligere, vi betaler et engangs leiebeløp for sauene 
2. Vi betaler kr 110 pr bevis + mva dersom hun har alt ansvar for sauene og vi bare 

kommer på besøk når vi skal ha aversjon 
   
To nye aversjonsinstruktører fra i høst. 
 
 
 


